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Abstract (en)
1. A composition for developing color photographs, comprising in aqueous solution : . an accelerator, . a preservative, . an anti-fog, . and a mixture
of txo developers, characterized that for thirteen and a half liters in solution it comprises : . between 75 and 85 grams of a first developer, know as
CD3 , the formula of which is 4-amino-N-ethyl-N- (beta methyl sulfonamidoethyl)-M-toluidine phosphate ; . and between 185 and 225 grams of a
second developer, know as CD4 , the formula of which is 4-amino-3-methyl-N-(beta hydroxyethyl)-aniline sulfate.

Abstract (fr)
Composition pour le développement des photographies en couleur, du type comprenant en solution : - un accélérateur, - un conservateur, - un
anti-voile, - et un mélange de deux développateurs, caractérisée : - en ce que le premier développateur est le 4-amino-N-éthyl-N- (β méthane
sulfonamidoéthyl)-M-toluidine phosphate, connu pour le développement sur papier couleur; - et en ce que le deuxième développateur est le 4-
amino-3-méthyl-N- (β hydroxyéthyl)-aniline sulfate, connu pour le développment des films couleur.
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